
Cervone: Co robią dyrektorzy w Romie? Opalają się?
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Sobotni pomeczowy wywiad Miralema Pjanica spowodował sporo

zamieszania w mediach. Słowa piłkarza skomentował, dla Radio Radio,

były golkiper Giallorossich, Giovanni Cervone. 

 

- Zarzuty Pjanica z po meczu Inter-Roma są ciężkie. Jednak czemu musi to robić

gracz? Co robią dyrektorzy w Trigorii? Opalają się? To oni powinni kontrolować

treningi i postawę piłkarzy. W sobotę wieczorem widziałem pewną poprawę, mimo

że wynik był negatywny. Niestety, sądzę, że jest za późno. Teraz tabela się

komplikuje, jeśli chodzi o drugie miejsce. Napoli jest w dobrej formie i ma piłkarzy,

którzy mogą rozwiązywać mecze w pojedynkę. Już w środę Napoli może odrobić

kolejne punkty do Romy. Problemem jest zespół Garcii, nie przeciwnicy. Giallorossi

muszą wyjaśnić sobie pewne rzeczy w szatni, muszą zobowiązać się do godnego

zakończenia sezonu.
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